



VISA APPLICATION FORM

签证申请表

[Please fill in the form in Capital letter or tick (✓) where appropriate 请用英文大写字母填表或在适当栏目打勾 (✓)]

Full Name 姓名 (As appears in Passport) (同护照中的姓名一致)														
Nationality 国籍						Sex 性别		Male 男性		Female 女性				
Date of Birth 出生日期 (日-月-年)								Place of Birth 出生地						
Passport No. 护照号码								Expire Date 有效期 (日-月-年)						
Home address 家庭地址														
Address during stay in Brunei 文莱住址														
First Visit to Brunei 是否第一次访问文莱	Yes 是	No 否	Have you ever entered Brunei Darussalam using a different passport or name 你是否曾经使用不同姓名的护照进入文莱					Yes 是	No 否					
Have you been refused entry into or deported from any country, including Brunei Darussalam 你是否曾经被任何国家包括文莱拒绝入境或被驱逐出境	Yes 是	No 否	Travelling In Group 是否参加旅行团					Yes 是	No 否					

DECLARATION BY APPLICANT. PLEASE REFER BACK PAGE OF THIS APPLICATION FORM
由申请人据实填写并参考此表格背面所注明的条件

Date 日期

Signature of Applicant 申请人签名



BRUNEI DARUSSALAM
VISA APPLICATION FORM

文莱移民签证申请表

DECLARATION BY APPLICANT (申请人声明)

- a) I hereby declare that all the particulars furnished by me in this application are true and correct
本人在此声明，此申请表中所提供的所有资料均真实、正确。
- b) I further undertake not to be engaged in any form of employment or business without the written consent of the Controller of Immigration, Brunei Darussalam
本人进一步保证，未经文莱移民部门书面批准，不得从事任何形式的就业或商务活动。
- c) I understand not to involve in any criminal offences in Brunei Darussalam
本人理解，在文莱不得从事任何犯罪活动。
- d) I understand that if the Controller of Immigration is satisfied that I or any of my family breaches this undertaking or becomes an undesirable or prohibited immigrant he will cancel my immigration pass and the passes of the members of my family and we may be required to leave Brunei Darussalam within 24 hours such cancellation.
本人理解，如果移民官员认为本人或本人任何家属违背了上述承诺或成为不受欢迎、被禁止的移民，移民官员将取消本人及本人家属在文莱的居留准证，并要求我们在24小时之内离开文莱。
- e) I understand that Immigration status and period of stay to be granted are decided by the Brunei Darussalam Immigration authorities upon my arrival.
本人理解，在文莱的居留身份和可停留的期限由文莱移民当局在本人入境时决定。

OFFICIAL USE			
Approving Officer	APPROVED		NOT APPROVED
Visa Reference			
Receipt No.			
Period of Stay			
Visa Category	SINGLE	MULTIPLE	TRANSIT
Issuing Officer			
Date			